
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 6. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 67
Ministeren bedes oplyse, hvilke økonomiske omkostninger der vil være forbundet med 
et årligt værnepligtsindtag på henholdsvis 5.000, 10.000 og 15.000 værnepligtige samt 
oplyse, om Forsvarets nuværende bygningsmasse kan rumme et årligt værnepligtsindtag 
på henholdsvis 5.000, 10.000 og 15.000 værnepligtige. Ministeren bedes endvidere oply
se, såfremt et øget indtag ikke kan rummes indenfor den nuværende bygningsmasse, 
hvor mange ekstra bygningskvadratmeter, der i så fald er behov for, samt de økonomiske 
omkostninger forbundet hermed.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Espersen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Soren.Espersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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